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dre que entra 8ls sous,manteni

ment,etc. les despeses són elevja 
des.Aisò no ós cap negoci,ans el

contrari.El preu, per tant no Ó3 

alt i l'estem mantenint a force3 

forçades,però inevitablement el 

mes de gener s'haurà d'aumcntar. 

-Hi ha algun ca3 de pares que no 

puguin pagar la ouoto?

"Si,n'ham solucionat algun,per 

que la guarderia ostà oberta a 

tots els nens.Avano da decidir, 

però,estudiem molt bó el cas." 

-Deixant una mica do banda el 

tema da l'economia,parlem d un 

altra problema que crec és ba_s 

tant penós por Sant Hilari:la 

guardaria (no sa si 83 pot pa_r 

lar de guardaria) dal col·le

gi Or. Morales.D'alguna mane

ra és la guarderia dels qu8 

no poden o no volen pagar 3.$00 

ptes, al mss i per tant les 

condicions i al funcionament 

no són precisament el propis 

d'una guarderia normal.1 

Teniu alguna relació o hi ha 

alguna possibilitat d'unifi

car criteris?

"Precisament hem enviat una 

carta al sr. Josep Cano per 

tenir una reunió a fi da que 

existeixi una relació de ti

pus cultural,pedagògic i de 

col.laboració.En quant a uni

ficar criteris crec que no 

som nosaltres els que ho hem 

de for,o sigui,això ds crear 

una sola guardaria no ós la 

nostra feina,hi ha altre gent 

indicàda per fer-ho..

-L'ajuntament,per exemple?

"3i,l'ideal seria que hi ha

gués una sola guarderia on hi 

poguessin assistir tot3 els na 

nos i això és 8.1 que volem..

— L ideal seria una guardaria 

municipal?

"Nosaltres estem totalment d'a 
cordjinclus les hermanes estàn

disposades a participar-hi, pjj 

rò ja dic que això no ho hem 

da far nosaltres,i que quedi 

clar que en el contacte que 

tindrem amb el col·legi Or. 

Morales això no ho plantejarem 

ni en parlarem."

-I ja par últim,com el veieu 

el futur?

"El futur,ja es pot imaginar, 

és bastant negre,Ara hem fet 

el pressupost par l'any que vé 

que és da sis milions 300.000 

ptos. i el dèficit previst és 

de un milió 300.000 ptes.',o si. 

gui que són xifres bastant ol_e 

vades.Tots confiem que 3urti 

alguna subvenció,3Íno ens hau

rem de pensar serlament que fem, 

i buscar solucions.El qua no 

podem far és tancar la guarda-r 

ría,vaja,penso que una solució

0 altre es trobarà.'

La història de la " 

del Col·legi Dr. Mora 

valgui la redundància 

història.En Josep Can 

guez ens explica com

1 quina ha estat la t 

"A l'any 79 es va arribar a un 

acord d'habilitar una classe 

per guardaria.Aquest acord es 

va far amb els paros davant la 

necessitat imperiosa do dispo
sar d'un lloc on portar la ca

nalla petita.Durant el curs 

79-00 ja va funcionar.

-Aquesta gestió ós a nivell

de paros,o sigui,els pares 

paguen una cuota i arnb aques

ta cuota es paga 6l sou de la 

noia que cuida als nens?

"Sí.Bé,exactament per far 

això 03 va recavar una ajuda 

par part de l 'ajuntament, e.l

cual ens va subvencionar amb 

el 50$ durant al curs 79-80. 

Aquest curs,però,os va dema

nar i ens van respondre taxa

tivament que no."

-Per quin motiu...

"Ene van dir que es tenia que 

fer per tots o per cap,i de fe

no en subvenc ionon a cap f?•

-Vàreu tenir contact 03 amb la

primera Junta do la guar clería

do les Gorman es Carrnelit QS ?

"Sí,concrotam ont ens van Pro-

posar la unif icació por qu e

pensaven quo davant els gr eus

problem es eco nòmics aixo s8-

ría la soluci ó,però nosa lt re3

o 13 hi vam fs r veure que això

no era viable perque l'e co no-

mía co ntinua ría essent def i-

citaria ja qu e praci samo nb

les fam i 1 i 8 3 qua por ton la ca-

n a 11 a a la no stra guarda ría

no pot pagar cuotas molt altes

En definitiva amb la jun ta an

torior no es va trau r o res on

^EL PREU DE LA GUAR

DERIA N0 ES CAR SI TE- 

NIIÏ1 EN COMPTE ELS PREU 

QUE S'ESTAN PAGANT A 

ALTRES LLOCSf.

clar.Potsor caldria fer una rn_i 

ca d història per ontandre les 

viscisituts per les que hem pa 

ssat.Durant el curs 80-01 ens 

van citar a l 'ajuntament. Dosc_o 

neixent la causa d'aqueslla ci

tació en3 vam trobar amb la sor 

presa da que quasi ans van ame

naçar dient que nosaltros se

ríem ais únics responsables si 

la guardería "Les cent fonts" 

s abolía i que estàvem fora de 

la llei.Després d'això vam re

cavar informació i estudiant

Guarderia" 

les ós,i 

,una altra 

o i Rodri- 

es va crear 

rajectòria.
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